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１９９２年　京都大学理学部植物学科卒業
１９９４年　京都大学大学院理学研究科植物学専攻修了
職歴
１９９４年　通商産業省入省
２００９年　独立行政法人日本貿易保険 総務グループ長
２０１１年　経済産業省原子力安全・保安院 原子力事故故障対策・防災広報室長
２０１２年　原子力規制委員会原子力防災課 事故対処室長
２０１３年　経済協力開発機構原子力機関 原子力安全専門官
２０１６年　原子力規制委員会原子力規制庁長官官房制度改正審議室 統括調整官
２０１７年　　同 安全規制管理官（実用炉監視担当）
２０１９年　　同 検査監督総括課長兼長官官房緊急事案対策室長
２０２２年　　同 長官官房緊急事態対策監
２０２5年　　同 長官官房核物質・放射線総括審議官（現在）

Education
1992　Graduated from the Department of Botany, Division of Biological Sciences, Faculty of Science, Kyoto University
1994　Graduated from the Department of Botany, Division of Biological Sciences, Graduate School of Science, Kyoto University
Work Experience
1994　Joined the Ministry of International Trade and Industry
2009　Head, General Management Group, Nippon Export and Investment Insurance
2011　Director, Nuclear Incident Response and Nuclear Emergency Public Relations Office, Nuclear and Industrial Safety Agency,　Ministry of Economy, Trade and Industry
2012　Director, Accidents Response Office, Nuclear Emergency Preparedness Division, Nuclear Regulation Authority (NRA)
2013　Senior Nuclear Safety Specialist, Organisation for Economic Co-operation and Development/Nuclear Energy Agency
2016　Director, Regulatory Reform Office, NRA 
2017　Director, Division of Oversight of Nuclear Power Plants, NRA 
2019　Director, Oversight Planning and Coordination Division/Secretary-General's Secretariat Emergency Preparedness and Response Office, NRA
2022　Director-General for Emergency Response, NRA 
2025　Director-General for Radiation Protection Strategy and Security, NRA 


